
 Protokół Nr 2/2024 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska  

z dnia 12 czerwca  2024 roku  

 

Punkt 1. Otwarcie posiedzenia Komisji.  

 

Pan Henryk Flis jako poprzedni Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Leśnictwa  

i Ochrony Środowiska otworzył posiedzenie Komisji, które rozpoczęło się o godzinie 

16.00. Następnie powitał członków Komisji oraz gości uczestniczących w posiedzeniu 

Komisji. 

 

Stan 5/5 

 

W posiedzeniu udział wzięło 5 członków Komisji: 

1. Pan Henryk Flis – Przewodniczący Komisji 

2. Pan Stefan Stachula – Członek Komisji 

3. Pan Krzysztof Skórski – Wiceprzewodniczący Komisji 

4. Pan Marek Kołtun  

5. Pan Mariusz Socha 

 

Protokołowała Dorota Huber 

 

 

Punkt 2. Zatwierdzenie porządku obrad 

 

Pan Przewodniczący Komisji przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Informacja o organizacji „Festiwalu Maliniaki” i „Dożynek Powiatowych”. 

4. Omówienie sytuacji w produkcji i skupie owoców miękkich na terenie powiatu 

kraśnickiego. 

5. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu kraśnickiego w roku 2023. 

6. Sprawy bieżące. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Pan Radny  zapytał, czy są uwagi do przedstawionego porządku posiedzenia. Wobec 

braku uwag zapytał, kto z Członków Komisji jest za przyjęciem zaproponowanego 

porządku posiedzenia.  

 

„za” głosowało – 5 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – brak. 

 



Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 4 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz braku głosów „wstrzymujących się” przyjęła zaproponowany porządek 

posiedzenia Komisji.  

 

Punkt 3. Informacja o organizacji „Festiwalu Maliniaki” i „Dożynek 

Powiatowych”. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione  

w systemie eSesja, następnie poprosił Panią Agnieszkę Gremlas Kierownika Wydziały 

Promocji   

o przedstawienie informacji.  

 

Pani Kierownik poinformowała, że 14 lipca Powiat Kraśnicki planuje organizację 

wydarzenia promocyjnego w nieco zmienionej formule. Wyjaśniła, że została 

zmieniona nazwa uroczystości z uwagi na sytuację na rynku rolnym związaną  

z wystąpieniem szeregu zjawisk klimatycznych, które dotknęły sadowników  

i plantatorów, jak również z doświadczeniem z lat ubiegłych, w czasie gdy sytuacja  

w skupie owoców miękkich nie była korzystna dla plantatorów. Wydarzenie odbędzie 

się na terenie obiektów Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji przy ul. Żwirki  

i Wigury 2 w Kraśniku. Dodała, że wydarzenie zostanie zgłoszone jako impreza 

masowa o charakterze artystyczno – rozrywkowym zgodnie z ustawą z dnia 20 marca 

2009 r. o bezpieczeństwie imprez masowych.  

Następnie przedstawiła program wydarzenia:  

18:00 – część oficjalna - rozpoczęcie imprezy  

18:00 – rozpoczęcie imprezy masowej  

18:10 – występy lokalnych artystów z Powiatu Kraśnickiego  

19:00 – koncert zespołu Cookies Band  

20:30 – koncert Cleo  

21:30 – występ DJa  

23:00 – zakończenie imprezy masowej  

Wydarzenia towarzyszące:  

14:00 – 17:30 – konkurs kulinarny pn. Bitwa Regionów, stoiska promocyjno – 

informacyjne gmin, instytucji i organizacji, atrakcje dla dzieci, dmuchańce. Wyjaśniła, 

że podczas wydarzenia zaprezentują się lokalni artyści a także zespół pochodzący  

z Lubelszczyzny. Gwiazdą wieczoru będzie CLEO, jedna z najpopularniejszych 

polskich wokalistek. Atrakcją będą m.in. bezpłatne urządzenia dmuchane i animacje 

dla dzieci, stoiska promocyjne i informacyjne gmin z terenu powiatu, instytucji, 

przedsiębiorców a także punkty gastronomiczne. Dodała, że wydarzeniem 

towarzyszącym będzie „Bitwa Regionów”, która stanowi pierwszy etap powiatowego 

konkursu. Jest to największy konkurs kulinarny dla Kół Gospodyń Wiejskich oraz 

stowarzyszeń skupiających kobiety z terenów wiejskich Powiatu Kraśnickiego. Do 

ww. przedsięwzięcia zgłosiło się 20 Kół Gospodyń Wiejskich z całego powiatu, chcąc 

poprzez swoje uczestnictwo zaprezentować potrawy regionalne, związane z obszarem 



działalności danego koła. Następnie Pani Kierownik przedstawiła informacje 

dotyczące organizacji  „Dożynek Powiatowo - Gminnych”. Wyjaśniła, że  25 sierpnia 

br. Powiat Kraśnicki wraz z Gminą Urzędów planują organizację Dożynek Powiatowo 

– Gminnych w Urzędowie. Wydarzenie odbędzie się na stadionie sportowym Klubu 

Sportowego „Orzeł” Urzędów. W trakcie uroczystości planujemy m.in. wręczenie 

nagród i podziękowań dla zasłużonych rolników oraz rozstrzygnięcie powiatowego 

konkursu na wieniec dożynkowy. Zwycięskie wieńce będą reprezentowały Powiat 

Kraśnicki na Dożynkach Wojewódzkich w dniu 8 września w Radawcu. Część 

artystyczna – koncerty zespołów lokalnych oraz koncert główny zaplanowane są  

w dalszej części wydarzenia. Gwiazdą wieczoru będzie zespół Piękni i Młodzi 

Magdalena Narożna.  

 

Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

 

Brak głosów dyskusji. 

 

Komisja Oświaty, Sportu, Kultury i Promocji zapoznała się z informacją o organizacji 

„Festiwalu Maliniaki” i „Dożynek Powiatowych”. 

 

Punkt 4. Omówienie sytuacji w produkcji i skupie owoców miękkich na terenie powiatu 

kraśnickiego. 

  

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że Lubelska  Izba Rolnicza - przesłała 

informacje, które udostępnione zostały w systemie eSesja. Dodał, że po odczytaniu 

pismo można dowiedzieć się, w jaki sposób Ministerstwo Rolnictwa odpowiadało 

Lubelskiej Izbie Rolniczej odnośnie zamiarów w związku z problemem związanym  

z przymrozkami i innymi. Następnie poprosił Pana Radnego Mariusza Sochę  

o  informację z punktu widzenia Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa.  

 

Pan Radny Mariusz Socha poinformował, że ARiMR w Kraśniku nie zbiera informacji 

odnośnie cen i skupu owoców miękkich, jak również nie wpływa na cenę. Dodał, że 

jeżeli Ministerstwo wyda decyzję dotyczącą dopłaty do malin, ARiMR zobowiązana 

jest wypłacić środki rolnikom, którzy złożyli wnioski. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy w roku bieżącym taka dopłata była 

wypłacana. 

 

Pan Radny wyjaśnił, że dopłata do produkcji malin wypłacana była w roku ubiegłym. 

 

Pan Radny Stefan Stachula zapytał, o Komisje zajmujące się szacowaniem strat, czy 

są to Komisje z ARiMR czy gminne.  

 



Pan Radny Mariusz Socha wyjaśnił, że są to Komisje gminne. Dodał, że ARiMR na 

podstawie wniosków wypłaca środki, jeżeli chodzi o klęski. 

 

Pan Radny Stefan Stachula dodał, że z informacji wynika, że będzie możliwość 

zwolnienia z  płacenia podatków z uwagi na klęskę. 

 

Pan Przewodniczący Komisji potwierdził. Dodał, że rolnik będzie sam musiał 

wystąpić z wnioskiem, jeżeli znalazł się w trudnej sytuacji.  

 

Pan Radny Mariusz Socha dodał, że jeżeli chodzi o powierzchnię upraw np. malin, na 

stronie ARiMR znajduje się rejestr upraw ARiMR, gdzie można sprawdzić 

powierzchnie danej uprawy w całym kraju. Dodał, że w Powiecie Kraśnickim maliny 

uprawiane na powierzchni 3200 ha.    

  

Komisja  Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska zapoznała się z informacją 

dotyczącą sytuacji w produkcji i skupie owoców miękkich na terenie powiatu 

kraśnickiego.   

 

Punkt 5. Zaopiniowanie raportu o stanie powiatu kraśnickiego w roku 2023. 

 

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że materiały zostały udostępnione w systemie 

eSesja, następnie poprosił Panią Katarzynę Michalczewską Kierownika Wydziału Spraw 

Społecznych o przedstawienie informacji.  

 

Pani Kierownik poinformowała, że obowiązek sporządzenia Raportu o stanie powiatu za 2023 

rok oraz jego przedłożenia Radzie Powiatu w Kraśniku wynika z art. 30a ustawy z dnia 5 

czerwca 1998 roku o samorządzie powiatowym. Zarząd Powiatu w Kraśniku w dniu 29 maja 

2024 r. podjął uchwałę w sprawie przyjęcia Raportu o stanie Powiatu Kraśnickiego za rok 

2023 i w dniu 31 maja 2024 roku przekazał Radzie Powiatu w Kraśniku. Dodała, że nad 

przedstawionym Raportem o stanie Powiatu przeprowadza się debatę. Informacja dotycząca 

debaty została zamieszczona na BIP-ie Starostwa Powiatowego w Kraśniku w dniu 3 czerwca 

2024 roku. Zgłoszenie do zabrania głosu w debacie można było składać w Starostwie 

Powiatowym w Kraśniku do dnia 17 czerwca 2024 roku. Na chwilę obecną nikt  

z mieszkańców powiatu kraśnickiego nie skorzystał z tego prawa. Dodała, że niniejszy raport 

przygotowany został w oparciu o ogólne wytyczne wskazane w ustawie i obejmuje 

podsumowanie działalności Zarządu Powiatu w Kraśniku w roku 2023 z realizacji polityk, 

programów i strategii, jak również wykonywania uchwał rady powiatu. Przedłożony Raport  

o stanie powiatu stanowi syntetyczną informację dla Rady oraz mieszkańców o działaniach 

podejmowanych w powyższym zakresie przez cały 2023 rok. Nadmienić należy, że oceny 

stopnia zrealizowanych w 2023 roku zadań szczegółowo są przedstawiane zgodnie  

z ramowym planem pracy Rady Powiatu w Kraśniku na 2024 rok. Dokument został 

opracowany na podstawie danych przygotowanych przez poszczególne wydziały Starostwa 

Powiatowego w Kraśniku oraz jednostki organizacyjne Powiatu Kraśnickiego. Redakcję 

sprawował Wydział Spraw Społecznych Starostwa Powiatowego w Kraśniku. 

 



Pan Przewodniczący Komisji otworzył dyskusję.  

 

Pan Radny Stefan Stachula poinformował, że w Gminie Annopol w 2023 roku nie wykonano 

żadnego zadania drogowego, a w podsumowaniu raportu o stanie powiatu kraśnickiego  

w roku 2023 zostało zapisane: „Niniejszy Raport o stanie Powiatu Kraśnickiego za 2023 r. 

jest podsumowaniem działań realizowanych na rzecz mieszkańców Powiatu, które 

przyczyniły się do jego harmonijnego i zrównoważonego rozwoju”. Wyjaśnił, że nie będzie 

tego komentował. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał kto jest za pozytywnym zaopiniowanie raportu o stanie 

powiatu kraśnickiego w 2023 roku. 

 

„za” głosowało – 2 radnych, 

„przeciw” – brak, 

„wstrzymało się” – 2 radnych. 

 

Komisja Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska 2 głosami „za” braku głosów 

„przeciw” oraz 2 głosami „wstrzymujących się” pozytywnie zaopiniowała raport  

o stanie powiat kraśnickiego w 2023 roku. 

 

Punkt 6. Sprawy bieżące. 

 

Pan Przewodniczący Komisji zapytał czy ktoś chciałby zabrać głos w tym punkcie. 

Poinformował ze sesja odbędzie się 18 czerwca 2024 roku, jest to wtorek. 

 

Brak chętnych.  

 

Punkt 6. Zamknięcie obrad Komisji. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Pan Przewodniczący Komisji o godz. 17.15 

zamknął posiedzenie Komisji Rolnictwa, Leśnictwa i Ochrony Środowiska,  

w dniu 12 czerwca 2024 roku. 

 

Protokołowała       Przewodniczący Komisji 

 

  

Dorota Huber                               Henry Flis
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